

# NETGEAR®

© 2012 NETGEAR, Inc., NETGEAR, the NETGEAR Logo, and Connect with Innovation are trademarks and/or registered trademarks of NETGEAR, Inc. and/or subsidiaries in the United States and/or other countries. Mac and the Mac logo are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Other brand names mentioned herein are for identification purposes only and may be trademarks of their respective holder(s). Information is subject to change without notice. All rights reserved.

This product is packaged with a limited warranty, the acceptance of which is a condition of sale. \*Basic technical support provided for 90 days from date of purchase. \*\*Maximum power savings when compared to previous version of this NETGEAR product. †Actual data throughput will vary. Network conditions and environmental factors, including volume of network traffic, building material and construction, and network overhead, lower actual data throughput rate. ‡Lifetime warranty for product purchased after 05/01/2007.

© 2012 NETGEAR, Inc. NETGEAR, le logo NETGEAR et Connect with Innovation sont des marques commerciales et/ou des marques déposées de NETGEAR, Inc. et/ou de ses filiales aux États-Unis et/ou dans d'autres pays. Mac et le logo Mac sont des marques commerciales d'Apple, Inc. déposées aux États-Unis et dans d'autres pays. Les autres noms de marques mentionnés ici sont donnés aux fins d'identification et peuvent être des marques déposées de leurs propriétaires respectifs. Les présentes informations peuvent être modifiées sans préavis. Tous droits réservés.

Ce produit est livré avec une garantie limitée dont l'acceptation est une condition de la vente. \*Assistance technique de base à l'installation pendant 90 jours à compter de la date d'achat. \*\*Économies d'énergie maximales par rapport à la version précédente de ce produit NETGEAR. \*\*\*Le débit réel peut varier. Les conditions du réseau et certains facteurs d'environnement, notamment le volume de trafic sur le réseau, les structures du bâtiment et matériaux de construction et le temps système du réseau, réduisent le débit effectif de données. †Garantie à vie si le produit a été acheté après le 05.01.2007.

For indoor use only/Utiliser uniquement à l'intérieur



NETGEAR, Inc.  
350 E. Plumeria Drive  
San Jose, CA 95134 USA  
Phone: 1 888 NETGEAR (638-4327)  
E-mail: info@NETGEAR.com  
www.NETGEAR.com

## NETGEAR



6 06449 02516 3

R

MADE IN CHINA

## GS108NA



TA

100-13688-02R14

S/N

21622C3P0CD89

W